
2009Z19134
Vragen van lid Langkamp (SP) aan
de minister voor Jeugd en Gezin over
de kans op een uithuisplaatsing bij
een ondertoezichtstelling.
(Ingezonden 16 oktober 2009)

1
Wat is uw reactie op het e-mailbericht
van de heer A.H. B.1, waaruit blijkt dat
er grote verschillen bestaan tussen
provincies en/of stadsregio’s in de
kans op uithuisplaatsing bij een
ondertoezichtstelling?

2
Hoe verklaart u het feit dat de groei
van het aantal
kinderbeschermingsmaatregelen lijkt
af te vlakken, terwijl de kans op
uithuisplaatsing bij een
ondertoezichtstelling in sommige
provincies en stadsregio’s juist is
toegenomen?2

3
Hoe verklaart u het feit dat er grote
verschillen bestaan tussen provincies
of er bij een ondertoezichtstelling ook
een machtiging uithuisplaatsing
wordt uitgesproken? Bent u bereid de
oorzaken hiervan te onderzoeken?

4
Hoe komt het dat in de provincie
Noord-Holland de kans bijna 80% is
dat er over een kind ook een
machtiging uithuisplaatsing wordt
uitgesproken als er een
ondertoezichtstelling is? Bent u
bereid dit te onderzoeken?

5
Bent u bereid te onderzoeken in
hoeverre instellingscultuur,
wachtlijsten en werkdruk bij
jeugdhulpverleners, Raad voor de
Kinderbescherming, kinderrechters
en gezinsvoogden een rol spelen bij
de percentages uithuisplaatsingen bij
een ondertoezichtstelling? Zo nee,
waarom niet?

1 E-mailbericht van A.H. B. d.d. 15 oktober
2009, onderhands aan bewindspersoon
verstrekt.
2 Aanhangsel Handelingen, vergaderjaar
2008–2009, nr. 2498.
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